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Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně dne 26. 1. 2005 

 
 
přítomni: Mgr. Irena Armutidisová, BcA. Lukáš Berta, doc. ak. soch. Michal Gabriel,  

BcA. Jan Klimeš, BcA. Šimon Chloupek, ak. mal. Vladimír Merta, 
Mgr. Rostislav Niederle, Ph.D., Mgr. Blahoslav Rozbořil, BcA. Martin Skalický,  
ak. mal. Margita Titlová  

 
omluven: doc. Mgr. Jana Preková  
 
hosté:  Mgr. Jaroslava Bílá, PhDr. Petr Spielmann, dr.h.c. 
 
 
Program řádného  zasedání:  
 
1. Schválení programu (Mgr. Armutidisová); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU v Brně 8. 12. 2004 (Mgr. Armutidisová); 
3. Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá); 
4. Zpráva o průběhu jednání AS VUT v Brně (zástupce AS FaVU v AS VUT); 
5. Kontrola úkolů: 

- doplnění algoritmu hospodaření na r. 2005, Mgr. Bílá (ad 3. zápisu z 8. 12. 2004) 
- seznámení AS FaVU s písemným zpracováním dislokační problematiky fakulty pro děkana a 

kolegium děkana, doc. Preková (ad 5. zápisu z 8. 12. 2004) 
- seznámení AS FaVU s písemným návrhem na zřízení prodejní galerie, ak. mal. Titlová (ad 5. 

zápisu z 8. 12. 2004) 
- svolání akademické obce – 16. 2. 2005, 17.00 hod., aula Údolní,  Mgr. Armutidisová (ad 7.a) 

zápisu  z 8. 12. 2004); 
6. Úpravy Statutu FaVU VUT v Brně a volebního a Jednacího řádu AS FaVU VUT v Brně na základě   
    nového Statutu VUT a Volebního a jednacího řádu AS VUT v Brně, Mgr. Armutidisová; 
7. Diskuse nad předložení výročních zpráv o činnosti a hospodaření za r. 2004, Mgr. Armutidisová; 
8. Stanovení následujícího zasedání AS FaVU VUT v Brně; 
9. Různé 
 
 
Ad 1. 
Hlasování: pro: 8, proti: -, zdržel se: -, nepřítomni: doc. Gabriel, ak. mal. Titlová 
 
Ad 2. 
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: 2, nepřítomni: doc. Gabriel, ak. mal. Titlová 
 
Ad 3. – dostavili se doc. Gabriel a ak. mal. Titlová 
- uzávěrka r. 2004 není prozatím k dispozici 
- předpoklad udržení vyváženého rozpočtu, příjmy z přijímacího řízení převedeny do r. 2005, z této 
částky rozhodlo kolegium děkana převést 5000,- Kč/ateliér na výdaje spojené s přijímacím řízením.  
K vyzvednutí přichystáno čerpání finančních prostředků v jednotlivých ateliérech – plusové i 
minusové částky čerpání rozpočtů  převedeny  do r. 2005 
- výroční zpráva rozpracována, dopracování možné po ukončení r. 2004, zpracování v rozsahu výroční 
zprávy loňského roku – jednotlivé zdroje hospodaření, základní zdroje dotace ministerstva školství, 
příjmy a čerpání, příjmy za studium zahraničních studentů, granty FRVŠ, rozvojové programy, 
navýšení rozpočtu z fondu rektora a AS VUT v Brně 
- v r. 2005 zaveden systém finanční kontroly: zhotovování objednávek ke všem nákupům – 
zpracovává pí Peloušková, Mgr. Bílá, objednávky musí podepsat příkazce operace (vedoucí ateliérů, 
katedry, děkan), ve výjimečných případech může děkan delegovat pravomoc příkazce operace 
z vedoucího ateliéru na asistenta ateliéru, nelze u studentské výpomoci. Na základě objednávky předá 
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prodejce fakturu, na niž bude vystaven likvidační list, u něhož potvrdí příkazce operace správnost 
uvedených údajů. U drobných nákupů předpoklad stanovení maximální částky čerpání fin. prostředků. 
- vzhledem k měsíčnímu odvodu DPH VUT v Brně lze vyúčtování drobných nákupů provést pouze 
v příslušném měsíci 
- v současné době se fakulta nachází v rozpočtovém provizoriu, je možné čerpání ve výši 1/12 90% 
loňského rozpočtu. Přidělení dotace na r. 2005 se očekává v nejbližší době, po schválení rozpočtů na 
jednotlivých ministerstvech. Vzhledem ke stejnému počtu studentů jako v loňském roce se v rozpočtu 
projeví pouze 10% nárůst na inflaci. 
 
Ad 4. 
zprávu podali Mgr. Armutidisová a BcA. Berta 
- zemřel Ing. Pěnčík, kvestor VUT v Brně 
- MŠMT schválilo nový Statut VUT v Brně a jednací a volební řád AS VUT v Brně, fakulty musí 
sjednotit legislativu se svými předpisy 
- avizovány volby do AS VUT v Brně, očekává se vyhlášení v březnu, konání voleb v květnu/červnu 
na jednotlivých fakultách. Vzhledem k ukončení studia BcA. Berty nutné vyhlášení doplňkových 
voleb i do AS FaVU 
- VUT odeslána MŠMT petice proti současnému způsobu přijímacího řízení na střední školy 
- k připomínkování předán předpis k centralizované výuce cizích jazyků a tělesné výchovy. Za FaVU 
VUT v Brně připomínky předal Mgr. Fajnor, prorektorovi tlumočeny výhrady fakulty prostřednictvím 
BcA. Berty 
 
Ad 5. 
- doplnění algoritmu hospodaření na r. 2005 – materiály předány Mgr. Bílou BcA. Bertovi (na jeho 
žádost),  očekává návrhy a připomínky k zapracování do algoritmu rozdělení finančních prostředků. 
Upozorňuje na opětovné přečerpání finančních prostředků OON o cca 200 tis. Kč proti plánované 
položce. Změny ve financování OON by měla projednat RSP, předložit ji vedení fakulty, které o 
eventuelní změně rozhodne. Ak. mal. Titlová upozornila na financování výuky grafických technik p. 
Závodníkem z převážně z prostředků Ateliéru grafiky. Ak. mal. Titlová zpracuje pro jednání kolegia 
děkana a děkana fakulty problematiku financování výuky grafických technik písemně 
- písemné zpracování dislokační problematiky fakulty – předkladatelka bodu, doc. Preková omluvena 
z jednání, bod přeložen na přespříští zasedání AS FaVU VUT v Brně 
- zřízení prodejní galerie – ak. mal. Titlovou přednesla vizi prodejní galerie – využití prostory před 
Galerií FaVU a prostory před automatem na kávu, instalace na 3-4 stojanech, vyrobit stojan na 
zakládání kreseb, prodej by zabezpečovala služba, která hlídá výstavy. Děkan poukázal na problémy 
spojené s uvedenými skutečnostmi jako je hmotná zodpovědnost za díla a finanční prostředky, 
navýšení finanční odměny pro službu, využívání jmenovaných prostor i pro výstavy pořádané Galerií 
FaVU, např. výstava s Bradfordem. Doc. Gabriel navrhuje jednat s virtuální galerií ART CZ o převzetí 
aktivity studentských děl. Dr. Niederle poukázal na nutnost uzavření smluv o prodeji školních děl. 
- shromáždění akademické obce – 16. 2. 2005, 17.00 hod., aula Údolní 495/19. PhDr. Spielmann, 
děkan fakulty se shromáždění akademické obce nezúčastní. Důvodem je nedořešení jeho členství 
v akademické obci.  
 
Usnesení: 
AS FaVU VUT v Brně žádá vedení VUT v Brně, aby učinilo kroky nezbytně nutné k tomu, aby se 
děkan FaVU VUT v Brně, co nejdříve, stal členem akademické obce VUT v Brně. 
Hlasování: pro: 9, proti: -, zdržel se: -, nepřítomen BcA. Klimeš (omluvil se z dalšího jednání). 
 
Usnesení předat doc. Zbořilovi, předsedovi AS VUT v Brně. 

 
Ad 6. 
MŠMT schváleno nové znění Statutu VUT v Brně a volebního a jednacího řádu VUT v Brně, 
předsedkyně AS FaVU pověřuje legislativní komisi AS FaVU k dopracování kompaktibility řádů a 
předpisů FaVU s řády a předpisy VUT v Brně. Připomínky k předpisům směřovat legislativní komisi 
AS FaVU. Mgr. Fajnor, proděkan pro vzdělávací činnost nabídl spolupráci, především v bodech 
týkajících se výuky. 
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Ad 7. 
PhDr. Spielmann, děkan, předložil AS FaVU Výroční zprávu o činnosti FaVU VUT v Brně za ř. 2004. 
Podklady pro Výroční zprávu VUT v Brně musí fakulta předložit do 20. 2. 2005.  
 
Usnesení: 
Předkládací lhůta Výroční zprávy o činnosti FaVU VUT v Brně za r. 2004 bude zkrácena na dobu 
nezbytně nutnou, a to do 16. 2. 2005. Zasedání AS FaVU VUT v Brně se uskuteční dne 16. 2. 2005 
v 16.00 hod. v kabinetu fotografie, dv. č. 209, Údolní 495/19. Výroční zpráva o hospodaření FaVU 
VUT v Brně za r. 2004 bude po zpracování uzávěrky za r. 2004 zaslána senátorům e-mailem. 
Hlasování: pro: 9, proti: -, zdržel se: -, nepřítomen BcA. Klimeš (omluvil se z dalšího jednání). 
 
Ad 8. 
Příští zasedání AS FaVU VUT v Brně se uskuteční dne 16. 2. 2005 v 16.00 hod. v kabinetu fotografie, 
dv. č. 209, Údolní 495/19. 
Hlasování: pro: 9, proti: -, zdržel se: -, nepřítomen BcA. Klimeš (omluvil se z dalšího jednání). 
 
Ad 9. 
- Mgr. Fajnor, proděkan pro vzdělávací činnost informoval AS FaVU o stávajícím průběhu 
přijímacího řízení - 388 uchazečů, do II. kola postupuje 135 uchazečů, předpokládaný počet přijatých 
studentů 45 do bc. i mgr. stupně studia celkem. Předpokládaný počet studentů fakulty celkem 150. 
Zhruba polovina přihlášek podána elektronickou cestou. 
- Mgr. Fajnor vyzval k odevzdávání připomínek a doplnění k studijním plánům na r. 2005/2006. 
Vedení fakulty zpracovává pedagogickou koncepci fakulty (poradním orgánem RSP), finanční otázky 
kontroluje AS, UR studijní plány schvaluje. 
 
 
 
Zapsala: Jana di Lenardo 
Verifikovala: Mgr. Irena Armutidisová  
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Vážený pan 
      doc. Ing. František Zbořil, CSc. 
      předseda AS VUT v Brně 
      Vysoké učení technické v Brně 
 
 
            
            
         V Brně dne 1. února 2005 
 
 
 
Věc: Žádost 
 
 
Vážený pane předsedo, 
 
 
 dovoluji se na Vás obrátit se žádostí akademického senátu Fakulty výtvarných umění 
Vysokého učení technického v Brně, týkající se udělení statutu akademického pracovníka pro děkana 
FaVU VUT v Brně.  
 PhDr. Petr Spielmann, dr.h.c., děkan fakulty, nastoupil do funkce dne 1. 2. 2004 na základě 
volby AS FaVU VUT v Brně. Vzhledem ke skutečnosti, že nebyl interním pedagogem fakulty, a nebyl 
tudíž přijat do pracovního poměru na základě řádu výběrového řízení pro obsazování míst 
akademických pracovníků VUT v Brně, není ani členem akademické obce.  
 AS FaVU předpokládá, že by pro činnost děkana a celé fakulty bylo vhodnější, kdyby PhDr. 
Petr Spielmannovi, dr.h.c. byl udělen statut akademického pracovníka a s ním spojené členství 
v akademické obci VUT v Brně. 
 
Pro úplnost uvádím plné znění usnesení AS FaVU VUT v Brně z jednání ze dne 26. 2. 2005: 
AS FaVU VUT v Brně žádá vedení VUT v Brně, aby učinilo kroky nezbytně nutné k tomu, aby se 
děkan FaVU VUT v Brně, co nejdříve, stal členem akademické obce VUT v Brně. 
Hlasování: pro: 9, proti: -, zdržel se: -, nepřítomen BcA. Klimeš (omluvil se z dalšího jednání). 
 
 Děkuji, s pozdravem 
 
                                                                                                  Mgr. Irena Armutidisová 
                                                               předsedkyně AS FaVU VUT v Brně 


